



**THE COUNCIL OF DEPUTIES OF THE MUNICIPALITY  
"GATCHINA TOWN"  
OF THE GATCHINA MUNICIPAL DISTRICT**

**DECISION**

**September 29, 2021 No. 40**

**Concerning the membership  
of the municipality "Gatchina Town"  
in the Union of Baltic Cities**

In accordance with Federal Law No. 131 of 6 October 2003 "On General Principles of Local Self-Government in the Russian Federation", the Charter of the municipality "Gatchina Town", the Council of Deputies of the municipality "Gatchina Town" decides:

1. To approve the membership of the municipality "Gatchina Town" in the Union of Baltic Cities and pay all related expenses concerning the membership in the Union of Baltic Cities from the municipality "Gatchina Town" budget.
2. To instruct the Head of the municipality "Gatchina Town" to send the decision of the Council of Deputies to the Committee on External Relations of the Leningrad region.
3. This decision shall enter into force from the date of its adoption.

The Head of the municipality "Gatchina Town",  
Chairman of the Council of Deputies  
of municipality "Gatchina Town"



V. Filonenko



**СОВЕТ ДЕПУТАТОВ МУНИЦИПАЛЬНОГО ОБРАЗОВАНИЯ  
«ГОРОД ГАТЧИНА»  
ГАТЧИНСКОГО МУНИЦИПАЛЬНОГО РАЙОНА  
ЧЕТВЕРТОГО СОЗЫВА**

**РЕШЕНИЕ**

от 29 сентября 2021 года

№ 40

**О вступлении МО «Город Гатчина» в международную неправительственную организацию «Союз балтийских городов»**

В соответствии с Федеральным законом от 06.10.2003 № 131-ФЗ «Об общих принципах организации местного самоуправления в Российской Федерации», Уставом МО «Город Гатчина», совет депутатов МО «Город Гатчина»

**Р Е Ш И Л:**

1. Вступить МО «Город Гатчина» в международную неправительственную организацию «Союз балтийских городов» и оплачивать все расходы, связанные с членством в «Союзе балтийских городов», из бюджета МО «Город Гатчина».

2. Поручить главе МО «Город Гатчина» направить решение совета депутатов в комитет по внешним связям Ленинградской области.

3. Настоящее решение вступает в силу со дня принятия.

Глава МО «Город Гатчина»  
Председатель совета депутатов  
МО «Город Гатчина»



В.А. Филоненко